



## TÄVLINGSKOMMITTÉN



### Protokoll Nr 1-2016

**Plats: Skype möte 24/1 samt mail konversation**

Närvarande: Magnus Svensson, Patrik Karlsson, Jan Wingstedt, Per Fransson, David Svensson, Ej närvarande Marcus Josefsson,

#### **1. Inledning.**

Magnus hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

#### **2. Smålandskavlens förändring/framtid.**

Vi har fått i uppdrag ifrån styrelsen att titta ännu en gång på att förändra SMK. Magnus har tagit fram ett modifierat upplägg som bygger på det gamla konceptet. Alla tyckte det såg bra ut och vi kommer att skicka in detta så styrelsen har det till deras styrelse mötet den 25/1

#### **3. Kartkonventet i Göteborg 16-17 januari**

Jan informerade oss att det var bra på kartkonventet. Även Stefan G Larsson och Lasse Skoog var med och även de tyckte det var bra.

#### **4. Dispens Mållila OK**

Det har kommit in en dispens ansökan ifrån Mållila om att få köra på skala 1:10 000 på sin tävling. **Vi i kommittén tog ett beslut att godkänna detta.**

#### **5. Utbildningsdagen i Nässjö 30/1**

Magnus kollade upp att alla hade kontroll på sina utbildningar och det är under kontroll ifrån alla.

#### **6. SM-2018**

Det ligger på TK att ta fram kontrollanter till detta. Janne undersöker med att få tag i de som skall vara kartkontrollanter. Magnus undersöker det med bankontrollanterna.

#### **7. Motioner till Förbundsmötet**

Vi har gått igenom de motioner som inkommit och även yttrat oss och dessa kommer vi gå igenom på årsmötet i Vetlanda.

#### **8. Avslutning.**

Magnus avslutade mötet.